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ČESKO: Dnes budu pokračovat ve válečném týdnu. Vojenský bacil, který se mě chytil v
sobotu, stále ještě nepustil a nutí mě k dalším a dalším úvahám na téma ukrajinské války.
Ale asi by mě to drželo i bez zážitku s Andorem Šándorem… Poté, co jsem slyšel Řehku
mluvit o velkém konfliktu Ruska a NATO, tak už nic dalšího ke štěstí vlastně nepotřebuju a
začínám si přeměřovat sklep.

Předevčírem jsme řešili přípravy naší kriegsministryně a generálního štábu, včera jsem se zamýšlel
nad hodnotou informací přicházejících z Ukrajiny i Ruska, má dnešní úvaha bude tak trochu antitezí
té včerejší – bude se točit okolo posledního vyjádření prezidenta Zelenského, že termín henté
protiofenzívy je už stanoven. Prokydáme si možnost, že ukrajinská ofenzíva nejsou jen řečičky, že
neztratili všechny síly u Bachmutu v boji proti „bandě prigožinových kriminálníků,“ ale opravdu mají
něco nachystaného.

Ono je totiž stanoveno víc termínů, než jen termín ofenzívy. Například summit NATO ve Vilniusu.
Ten se bude odehrávat 12. a 13. července. Teď za necelých čtrnáct dní bude zase velké cvičení
NATO, při kterém se může také stát ledacos… Téma přijetí Ukrajiny do NATO už rezonuje,
Stoltenberg o tom mluví jako o hotové věci a diplomatické argumenty bude potřebné podepřít něčím
reálnějším. Například úspěšným postupem na východní frontě. Výsledný úspěch pak „zakonzervovat“
přijetím do Největší Americké Teroristické Organizace

Stejně tak asi nebude náhoda, že Rusové znovu zesilují ostřelování celé Ukrajiny. Původně
rozptýlené vojenské hračky jsou postupně koncentrovány a přesouvány směrem k frontě, to
znamená, že je možné je snáze vidět a tím pádem i snáze zničit. Zdá se, že Rusům opět nedošly
rakety, jen si je šetřili na tuto situaci. Stejně tak se zdá, že v předchozích měsících si jen pilovali
taktiku na protivzdušnou obranu. Zdá se, že první jdou drony na zahlcení protivzdušné obrany, pak
nastupují hypersonické rakety, které protivzdušnou obranu ničí a následují další střely, které ničí to,
co Rusové chtějí zničit.

Trochu to teď připomíná počátek války, kdy ruské rakety lítaly takřka neustále.

Vypadá to, že Rusové nehodlají neschopně čekat v zákopech (k velikému smutku všech gaučových
generálů) a používají to, co si právě na takový okamžik připravili. I Ukrajinci zesílili ostřelování
ruského týlu a zřejmě si na mapách pomalu kroužkují místa, která se jeví nejslabší. Petr Pavel měl
pravdu, když řekl, že Ukrajina má na ofenzívu jen jeden pokus. Buď uspějí a ve Vilniusu to bude
použito při tlaku na evropské členy NATO, aby souhlasili s přijetím Ukrajiny i za cenu jaderné
konfrontace, nebo Ukrajina neuspěje a pak se už bude jen hledat způsob, jak vycouvat z dalšího
amerického válečného dobrodružství, aby si za ně zlámali nohy jen Ukrajinci.

Všichni ti, co se sjedou do Litvy, ti nejsou ohrožení ruským ostřelováním. Těm hrozí vyhazov z funkce
a možná i něco horšího, pokud by se ukázalo, že vedli válku k prohře. Vítěz má vždycky pravdu a
vždycky se najde dost filozofů s deseti tituly před i za jménem, kteří to morálně i politicky zdůvodní.
Budou mít spoustu důvodů, aby udělali všechno možné i nemožné na obranu svých prebend. Dost z
nich se v té válce vysloveně našlo a nemohou se dočkat, až budou šturmovat na Moskvu. Jim je jedno,
že kvůli tomu zemře spousta lidí.

Možná bychom si měli připustit, to, co si zatím nepřipustil ani náš náčelník štábu. Pokud vypukne
válka mezi Ruskem a NATO, tak v ní budeme od první minuty, ale je dost možné že po dvaceti
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minutách už v ní zase nebudeme, protože nebudeme vůbec. Vůbec mám v poslední době pocit, že je
naše zemička vysloveně připravovaná k postradatelnosti… Montovny se postaví snadno a rychle
kdekoliv jinde, uhlí ani železo se už skoro netěží, Kolář s Hřibem dělali všechno pro to, aby Putina
nasrali… Já vím, že jsem hrozný škarohlíd, ale skoro si říkám, že Praha je ideální testovací místo na
které by mohli Rusové zkusit, jestli to Američany pohne k odpalu svého jaderného arzenálu… Praha
je pořád ještě východ, Rusové nás už nemají rádi, do Karlových Varů také nejezdí…. kdo by chtěl dát
New York za Prahu, že?

Černochová navíc vypadá, že by se v atomovém výbuchu vypařila s nadšením, jen když to pomůže
tomu velkému černochovi, co s ním podepsala hentu obrannou dohodu.

Opata rezignoval těsně před ruskou invazí na Ukrajinu. Řehka chtěl rezignovat teď. Jako by se oba
dozvěděli, co brzy nastane a usoudili, že to na svých zádech neponesou. Možná se dočkáme
překvapení i u našeho generálprezidenta… Vlastně bych se tomu ani nedivil. Přidejte si k tomu
bezotyšné rabování naší země od Pětidemolice a ono se to začíná skládat dohromady.

Možná bychom se měli dívat do nejbližšího okolí naší země, jak to vypadá tam. U nás se samozřejmě
pojede jasná proamerická linka ze které se neuhne ani o píď, ale vsadím se, že země okolo nás
nebudou nadšeny vyhlídkou jaderného armagedonu… a i kdyby ano, tak se budou připravovat i jinak,
než prostým lezením do americké řiti. Signály by měly být vnímatelné i pro nás dezoláty. Přece
jenom už jsme schopni ledacos vidět i slyšet a jsme schopni to rozšířit mezi lidi. Sledujme to.
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